

本会于2011年与马来西亚信贷资料局签署合作协议,并在今年2月28日开始,正式代售信贷资料 局的各类报告,协助会员商家以最简单、便捷的方法,获得马来西亚信贷资料中心的相关服务, 让中小企业发展良好的信用文化,加强他们的融资资格。

有关报告类型、样本、售价、购买程序及相关表格,可在本会网站 www.acccim.org.my, "总商会服务"一栏下载。

为了让各地会员商家更了解信贷资料局的服务,以及获取相关资料以了解本身信贷评级的重要性 ,马来西亚信贷资料局将与本会合作巡回各地讲解,请各属会建议讲解会主办日期,以便安排。

讲解会所需时间约2小时(含讲解及问答环节),媒介语为华语。承办属会须提供场地及参加者 ,讲师为信贷资料局代表。有关安排请联系本会秘书处傅琬勤小姐。

ACCCIM has signed a collaboration agreement with Credit Bureau Malaysia (CBM) in 2011. Starting from 28th February 2013, the service is available to assist members to obtain services offered by CBM in a more convenient method in order to inculcate good payment behaviour and positive credit track record as the fundamental rule for building, maintaining and enhancing credit standing.

The types of reports, samples, selling price, procedures and forms can be downloaded from ACCCIM's website (www.acccim.org.my) under "ACCCIM Services".

With the objectives to enhance understanding of members on CBM's services, as well as the importance for getting the reports to understand their credit ranking, CBM and ACCCIM have decided to jointly organise briefing sessions in various states. Constituent chambers are required to propose suitable date respectively to facilitate arrangement.

The duration of the briefing is about 2 hours (including briefing and Q&A session), and will be conducted in Mandarin. Constituent chambers need to provide venue and participants. Speaker will be representative from CBM. For follow up action, please contact Ms Poh of ACCCIM Secretariat.